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Raadsleden Anne Feite Bloem, Anne Sterenberg, en Robbert Berkhout (vlnr) van gelegenheidsfractie Niet Lullen Maar Poetsen. 
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HAARLEM - Midden in de nacht - het was inmiddels half twee - begonnen Anne Feite Bloem (28 jaar, SP), Anne 

Sterenberg (27 jaar, VVD) en Robbert Berkhout (27 jaar, GroenLinks) aan het stoepkrijten van hun zebrapad bij 

de Melkbrug.  De actie is bedoeld om aandacht te vragen voor de verkeersonveilige situatie op dit stuk van het 

Spaarne. En vanwege die verkeerssituatie was het ondenkbaar om dit overdag uit te voeren. Er rijden hier nu 

eenmaal best veel auto's. 

'We hebben nog heel veel stoepkrijt over...' 
Maar bij het krijten alleen zal het niet blijven. De drie hebben voor hun doel zelfs gelegenheidsfractie opgericht: de 

NLMP, Niet Lullen Maar Poetsen. Deze week, tijdens de behandeling van de Kadernota, dienen ze een motie in, die 

oproept op deze plek aan het Spaarne een echt zebrapad aan te leggen. 

Knipoog 

Met een knipoog vragen de drie de gemeente daarbij mild te zijn over hun actie, die immers wel illegaal is. Sterenberg: 

,,Ik voelde me weer helemaal kind, maar het mag inderdaad niet wat we hebben gedaan. Daarom stellen we voor dat wij 

bij wijze van taakstraf de aanleg van het definitieve zebrapad - tegen de helft van de kosten, zonder winstoogmerk!’’ 

Serieus 

Mag de oproep met een flinke glimlach aangekleed zijn, de achtergrond ervan is niet minder serieus. De oversteekplaats 

is al langer onderwerp van dispuut. Mede-eigenares Laura Lemmers van restaurant Spaarne 66 dat hier is gevestigd ziet 

het elke dag ’bijna mis gaan’: ,,Het is zeker voor fietsers een rare situatie.’’ 

De Fietsersbond pleit al tijden voor een veiliger situatie. Curieus gegeven daarbij is, dat de bond daarmee eigenlijk niet 

meer vraagt dan wat de gemeente hier zelf ooit van plan was. 

Voorrang 

Sinds de herinrichting van dit deel van de Spaarneoever is er een fietspad in twee richtingen aan de huizen zijde 

gecreëerd tussen Langebrug en Melkbrug. Bij de Melkbrug moeten de fietsers van zuid naar noord oversteken om aan 
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de waterkant hun weg te vervolgen. Moerman: ,,Destijds zou deze oversteek voorrang krijgen op het overige verkeer. Zo 

is het plan ook de inspraak ingegaan. Tot onze verbazing is dat idee weggestreept in het definitieve plan, terwijl er tegen 

deze voorrangssituatie door niemand bezwaar is gemaakt.’’ 

Met toenmalig wethouder Rob van Doorn (GroenLinks) werd een compromis overeen gekomen: een zebrapad. Maar 

met zijn gedwongen vertrek vorig jaar juli is ook dat idee verloren gegaan. 

Huidig wethouder Cora-Yfke Sikkema (GroenLinks) gaf gistermiddag aan voor een inhoudelijke reactie te willen wachten 

op de toelichting bij de motie later die avond in de raad. ,,Ik wil wel zeggen dat ik blij met de betrokkenheid van deze 

jonge raadsleden. Die valt te prijzen.’’ 

Actie 

Het lijkt er ondertussen op dat dit niet de laatste actie van Niet Lullen Maar Poetsen was. De jonge honden van de 

Haarlemse raad zeggen de smaak te pakken te hebben in hun streven politiek zichtbaarder te maken voor mensen, en 

dan vooral voor jongeren. Er is ook een praktische bijkomstigheid. Sterenberg: ,,Ik blijk nogal ruim stoepkrijt te hebben 

ingekocht...’’ 

 


